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Verenigde commissie 

Notulen                                                                    Zitting van 1 december 2022 
 

 

 

Samenstelling: 
Aanwezig: 
De heer Peter Segers; mevrouw Astrid Wittebolle; de heer Hannes Anaf; de heer Luc Debondt; de heer Marc 
Boogers; de heer Jan Van Otten; de heer Paul Moelans; de heer Reccino Van Lommel;mevrouw Annemie Der 
Kinderen; de heer Guy Van Litsenborg; de heer Eric Vos; de heer Francis Stijnen; de heer Peter Roes; de heer Rudy 
Elst; de heer Paul Van Miert; mevrouw Kelly Verheyen; de heer Ludwig Nietvelt; de heer Stijn Adriaensens; de heer 
Kurt Persegael; de heer Bart Voordeckers; de heer Dieter De Quick; de heer Jeff Dierckx; de heer Achraf El 
Yakhloufi; de heer Kevin Janssen; de heer Peter Janssens; mevrouw Savannah van Dongen; de heer Jan van 
Steenbergen; de heer Koen De Busser; mevrouw Pauline Ceusters; de heer Wilfried Sylverans; de heer Yannick 
Glassée 
 

Verontschuldigd: 
De heer Luc Op de Beeck; de heer Wout Schafraet; de heer Mario Geys; mevrouw Cathy Devolder; mevrouw Vicky 
Waterschoot 
 
 
1 december 2022 19:30 - De voorzitter opent de openbare zitting 
 

 
 

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 
 
Notulen 
Het verslag van de vorige vergadering werd goedgekeurd. 
 
 

 
 

2. Audio - Verslag algemeen vergadering van 30 september 2022 
 
Toelichting 
Conform artikel 20 van de statuten van Welzijnsvereniging Audio zijn de afgevaardigden van de deelgenoten 
verantwoordelijk voor kennisgeving van het verslag van de algemene vergadering aan de gemeenteraad, de raad 
voor maatschappelijk welzijn of het hoogste bestuursorgaan van de publieke rechtspersoon die geen gemeente of 
OCMW is of het hoogste bestuursorgaan van de private rechtspersoon zonder winstoogmerk. 
De vereniging Audio verzoekt daarom om het verslag van de algemene vergadering van 30 september 2022 aan de 
gemeenteraad ter kennisneming voor te leggen. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Els Geudens toelichting bij dit punt. 
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3. Dienstenovereenkomst 2023 Stad Turnhout - Blairon nv 
 
Toelichting 
Personeelsleden van Stad Turnhout leveren prestaties voor Blairon nv.  Voor deze prestaties wordt jaarlijks een 
dienstenovereenkomst opgemaakt voor een periode van 1 jaar. In de gemeenteraad van december wordt de 
dienstenovereenkomst voor 2023 ter goedkeuring voorgelegd. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Els Geudens toelichting bij dit punt. 
Paul Van Miert wenst Els Geudens veel succes. Zij gaat de financiële dienst van de brandweerzone parttime 
ondersteunen. 
 
 

 
 

4. Stadsregio Turnhout – begroting 2023 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Marc Boeckx toelichting bij dit punt. 
 
 

 
 

5. Het verlenen van een borgstelling door de stad Turnhout voor de terugbetaling van de derde 
financiering voor de verwerving van delen van het pioniersgebouw in het 
stadsvernieuwingsproject Niefhout 

 
Toelichting 
Gezien de vordering van de werken aan het pioniersgebouw heeft Blairon NV een volgend krediet nodig van 2 000 
000 euro. Er wordt gekozen voor  een krediet met een éénmalige kapitaalsaflossing na een periode van 70 
maanden. Er werd contractueel vastgelegd dat Zorggroep Orion na vijf jaar exploitatie het  bedrag van 2 000 000 
euro dient te betalen aan Blairon NV. Hiermee zal het krediet worden afgelost. Aan Stad Turnhout wordt gevraagd 
borg te staan voor deze financiering. Dit is volledig conform de betreffende gemeenteraadsbeslissing van 9 
november 2020. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Eric Pelckmans toelichting bij dit punt. 
Eric Vos vraagt of er, op basis van herzieningen in verband met de evolutie van het totaalbedrag voor het project, 
nog extra financiën nodig zijn of dat dit verrekend is in het budget. 
Francis Stijnen antwoordt dat er een vaste prijszetting is bepaald bij het aangaan van het project. Tot op heden ziet 
het er naar uit dat het zo zal blijven. 
Eric Vos adviseert om dit op te volgen gezien de stijging van kosten. 
 
 

 
 

6. Belastingreglement op het niet optimaal afkoppelen van de privé waterafvoer, lozen van bijkomend 
hemelwater naar het openbaar domein 

 
Toelichting 
Bij de controle en keuringen van waterafvoer op privaat domein wordt soms vastgesteld dat er meer regenwater 
wordt aangesloten op het vuilwater riool dan gewenst of dat er meer regenwater wordt afgevoerd dan voorzien door 
hetzij kleinere buffer- en/of infiltratievoorzieningen of door het niet hergebruiken van regenwater volgens de 
opgelegde voorwaarden. Deze afvoer van hemelwater naar het openbaar domein zorgt voor een hogere kost voor 
Stad Turnhout. Voor de periode 2023 - 2025 wordt er hiervoor een belasting opgelegd. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Eric Pelckmans toelichting bij dit punt. 
Bart Voordeckers geeft aan dat het hier gaat om een voorwaarde die opgelegd wordt en die niet wordt nageleefd. Er 
zijn andere manieren om dit aan te pakken. Is het werken met een belastingreglement dan de beste manier? 
Stijn Adriaensens antwoordt dat elke manier om opgelegde stedenbouwkundige voorwaarden te doen naleven goed 
zijn. Handhaving is er een van, maar natuurlijk wordt niet elke vastgestelde stedenbouwkundige overtreding 
onmiddellijk geïntegreerd door een herstelling van het recht. Het is dus niet slecht om belastingen te heffen bij het 
niet naleven van stedenbouwkundige voorwaarden. 
Bart Voordeckers deelt mee dat het interessant is om te weten wat de grote orde is aan verwachte behaalde 
inkomsten.  
Marc Boogers antwoordt dat er meer duiding gegeven zal worden tijdens commissie 4. Hij gaat dit navragen en komt 
hierop terug. 



3/6  

Eric Vos vraagt of er een overgangsperiode is voorzien in het reglement. De vergunning is geldig gedurende een 
jaar, wanneer wordt dan de vaststelling gedaan en welke periode wordt er dan gehanteerd aan de persoon in 
kwestie om dit recht te zetten? 
Marc Boogers antwoordt dat dit meegenomen wordt naar commissie 4. 
Reccino Van Lommel vindt de vraag van Eric Vos terecht. Hij vindt het vreemd dat er een belastingreglement uit de 
doeken gedaan wordt en dat de voorwaarden niet gekend zijn. 
Marc Boogers deelt mee dat hij niet op de hoogte was dat dit punt geagendeerd stond op de agenda van de 
verenigde commissie. Dit punt staat ook geagendeerd op de agenda van commissie 4. 
 
 

 
 

7. Belastingreglement aanvullende belasting op de personenbelasting - aanslagjaar 2023 
 
Toelichting 
Het tarief wordt vastgesteld op 7,5%. Dit is hetzelfde tarief als voor het aanslagjaar 2022. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Eric Pelckmans toelichting bij dit punt. 
 
 

 
 

8. Belastingreglement gemeentelijke opcentiemen op de onroerende voorheffing - aanslagjaar 2023 
 
Toelichting 
De opcentiemen worden vastgesteld op 913. Dit is hetzelfde tarief als voor het aanslagjaar 2022. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Eric Pelckmans toelichting bij dit punt. 
 
 

 
 

9. Belastingreglement algemene belasting op economische bedrijvigheid 
 
Toelichting 
In de zitting van 16 december 2019 besliste de gemeenteraad van de Stad Turnhout om het belastingreglement 
algemene belasting op economische bedrijvigheid in te voeren voor de periode van 1 januari 2020 tot en met 31 
december 2025. Aangezien het belastingreglement naar de geest van het reglement ook van toepassing kan zijn op 
ondergrondse constructies, wordt de definitie van bebouwde grondoppervlakte (artikel 3) aangepast naar de totale 
gemeten oppervlakte niet enkel waarop of waarboven, maar ook waaronder, zich bouwwerken, 
constructies, en/of installaties van welke aard bevinden. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Eric Pelckmans toelichting bij dit punt. 
 
 

 
 

10. Belastingreglement op het afleveren van administratieve stukken 
 
Toelichting 
Op instructie van de FOD Binnenlandse Zaken worden de tarieven van de federale vergoedingen jaarlijks 
geïndexeerd. De gewijzigde (FOD BZ)tarieven voor 2023 worden opgenomen in het aangepaste belastingreglement. 
De tarieven voor het gemeentelijk aandeel werden niet aangepast. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Eric Pelckmans toelichting bij dit punt. 
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11. Retributiereglement op de tijdelijke inname van het openbaar domein, het ontlenen van materialen 
en het verlenen van toelatingen bij evenementen 

 
Toelichting 
Ten behoeve van een vlottere werking van evenementen werden een aantal praktische wijzigingen doorgevoerd. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Eric Pelckmans toelichting bij dit punt. 
Eric Vos stelt vast dat er één tarief gehanteerd zal worden over verschillende oppervlakten. Wil dat zeggen dat het 
duurder wordt voor kleinere activiteiten? 
Eric Pelckmans antwoordt dat dat klopt. Elke locatie hanteert eenzelfde tarief. 
Eric Vos vindt dit niet correct. Je kan moeilijk grote tarieven hanteren voor een buurtcomité dat een tentje wil 
opzetten. 
 
 

 
 

12. Retributiereglement Bibliotheek en Archief Turnhout 
 
Toelichting 
Het retributiereglement werd geactualiseerd, ondermeer door de vervanging van de bookscanner door de nieuwe 
A0-scanner. Om technische redenen werd de prijs van een kopje koffie aangepast. De overige tarieven werden niet 
aangepast. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Eric Pelckmans toelichting bij dit punt. 
 
 

 
 

13. Retributiereglement op werken aan nutsvoorzieningen elektriciteit en gas op gemeentelijk 
openbaar domein 

 
Toelichting 
De retributietarieven worden vastgesteld voor de periode 2023 tot en met 2025. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Eric Pelckmans toelichting bij dit punt. 
 
 

 
 

14. Dotatie aan de hulpverleningszone Taxandria voor het dienstjaar 2023 
 
Toelichting 
De gemeenteraad wordt gevraagd goedkeuring te verlenen aan de door Stad Turnhout aan de hulpverleningszone 
Taxandria verschuldigde dotatie voor het dienstjaar 2023 ten bedrage van 3 192 911 euro voor exploitatie en 691 
163 euro voor investeringen. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Anke Hendrickx toelichting bij dit punt. 
 
 

 
 

15. Dotatie aan de politiezone regio Turnhout voor dienstjaar 2023 
 
Toelichting 
De gemeenteraad wordt gevraagd goedkeuring te verlenen aan de door Stad Turnhout aan de Politiezone Regio 
Turnhout verschuldigde dotatie voor het dienstjaar 2023 ten bedrage van 9 433 396 euro voor exploitatie en 764 514 
euro voor investeringen. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Anke Hendrickx toelichting bij dit punt. 
Eric Vos vraagt of de kaderuitbreiding, die beslist werd in september, opgenomen is in het budget. Ten tweede 
neemt hij aan dat het optrekken van de dotatie in de meerjarenplanning met twee procent een technische oplossing 
is. Dit zal een impact hebben, wetende dat het politiebudget voor 90% bestaat uit personeelsbestand en dat er al 
twee indexeringen voorspeld zijn voor 2023. Als men deze 2% wil legaliseren, zal er dus bespaard moeten worden. 
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Anke Hendrickx antwoordt dat de kaderuitbreiding is opgenomen in het budget en dat de 2% extra is op 9,4 miljoen 
euro, het bedrag van 2022. 
Paul Van Miert voegt toe dat er aan de korpschef gevraagd is om haar initieel plan te herzien. Er is beslist om een 
kaderuitbreiding te doen, waarbij de korpschef nog een besparingsoefening heeft opgemaakt. 
Eric Vos deelt mee dat de toelichting van de budgettaire oefening in september werd gegeven vóór de aankondiging 
van de besparingen en vraagt of deze cijfers correct zijn of dat er nadien nog geschrapt is. 
Anke Hendrickx antwoordt dat er gevraagd is aan de politie- en brandweerzone om hun herziening te herbekijken. 
 
 

 
 

16. Aanpassing meerjarenplan 2020-2025 van AGB Turnhout (5-2022) en vaststelling van de kredieten 
van 2023 

 
Toelichting 
De gemeenteraad wordt gevraagd de aanpassing van het meerjarenplan 2020-2025 (5-2022) van AGB Turnhout 
goed te keuren en de kredieten van 2023 vast te stellen. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Anke Hendrickx toelichting bij dit punt. 
 
 

 
 

17. Aanpassing meerjarenplan 2020-2025 (5-2022) en vaststelling van de kredieten van 2023 Stad en 
OCMW 

 
Toelichting 
De gemeenteraad wordt gevraagd de aanpassing van het meerjarenplan 2020-2025 (5-2022) en de kredieten van 
2023 van Stad en OCMW vast te stellen. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Anke Hendrickx toelichting bij dit punt. 
Reccino Van Lommel vraagt wat het effect zal zijn van de verkeersboetes die door de stad geïnd worden. Ten 
tweede vraagt hij of de rentes die de Stad heeft, vaste of variabele rentes zijn en wat het effect daarvan is op de 
uitgaven. Ten derde vraagt hij of het besparingsplan meer in detail bestaat. 
Francis Stijnen antwoordt dat er een eerste toelichting werd gegeven tijdens commissie 1 van 3 november, rond de 
wijze van aanpak. Wanneer het plan concreet wordt, zal er geweten zijn waar de besparing zal gebeuren. Vandaag 
heeft men daar nog geen uitsluitsel over daar de oefening pas gestart is. Wanneer er vorderingen zijn, zullen deze 
telkens teruggekoppeld worden tijdens commissie 1. 
Wat de rentevoeten betreft, heeft de Stad vaste rentevoeten. 
Paul Van Miert antwoordt dat het totaal van geïnde verkeersboetes zo’n 1,8 à 2 miljoen euro bedraagt. Er is 
afgesproken met de andere gemeenten van de zone dat de verdeling van de opbrengsten evenredig zal lopen met 
de gemaakte kosten, waarvan de Stad 47% betaalt van de dotatie. 
Reccino Van Lommel vraagt wanneer de inkomsten van de verkeerboetes recurrent gaan zijn en vraagt of dit niet 
integraal geïnvesteerd kan worden in betere verkeersveiligheid. 
Paul Van Miert antwoordt dat de algemene kost zal stijgen op vraag van de korpschef om te kunnen investeren in 
meer mankracht. Het geld zal dus zeker van pas komen.  
Reccino Van Lommel geeft aan dat dergelijke boetes in relatie moeten staan tot verkeersveiligheid en vraagt of dat 
in de toekomst nog steeds de drijfveer zal zijn. 
Paul Van Miert antwoordt dat de oefening pas gestart is. De stad betaalt 47% van de dotatie. De opbrengsten 
moeten op basis van dat gegeven eerlijk verdeeld worden. Voor de gemeente Lille is dat een domper, daar op hun 
grondgebied voor 800 000 euro aan boetes geïnd worden. 
 
 

 
 

18. Aanvaarding kosteloze overdracht voor algemeen nut van wegenis- en infrastructuurwerken 
Jubileumlaan naar openbaar domein 

 
Toelichting 
De definitieve oplevering van wegenis en infrastructuurwerken gebeurde op 8/7/2022, waarvan het college 
kennisnam in zitting van 20/10/2022. Lot A op het opmetingsplan van V. Piedfort van 15/9/2016 kan nu worden 
overgedragen voor opname in het openbaar domein. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Paul Van Miert toelichting bij dit punt. 
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19. Punten gemeenteraad en raad voor maatschappelijk welzijn 
 
Notulen 
Paul Van Miert en Francis Stijnen overlopen de agenda van de gemeenteraad en raad voor maatschappelijk welzijn. 
 
 

 
 

20. Uit het college 
 
Notulen 
Er werden geen extra punten aangebracht. 
 
 

 
 
Yannick Glassée 
Commissiesecretaris 


